

Autisme Ungdom
Hovedbestyrelsesmøde 20/01
Referat



Referat af Hovedbestyrelsesmøde den 20/01-2024

Dagsorden:

- Formalia.
- Gensidig orientering.
- Regnskab 2023
- Budget 2024
- SUMH
- Evt.

Deltagende til mødet fra punkt 1-6: Andreas, Anton, Angelina, Emma, Hanne, Jonas, Naja, Silke, Sofie, Tobias og Venus.

Punkt 1. Formalia

Valg af dirigent: Silke

Valg af referent: Angelina

Dagsorden godkendt

Punkt 2. Gensidig orientering

Silke fortæller Siden vi mødtes sidst, har mit fokus i stor grad været på mit privatliv. Jeg er for det første flyttet til Tølløse for en uge siden, og derudover er der kun lige lidt over en måned til mit bryllup, så jeg har også haft en del praktiske ting i den forbindelse. Det betyder dog ikke, at jeg ikke har lavet noget Au-arbejde, men det betyder at mit primære fokus ikke har været Au. Det håber jeg at I kan forstå. Politisk arbejde. Siden sidste HB møde har jeg lavet følgende politisk arbejde: Jeg deltog til et CoCreation event med organisationen bag verdensmålenes plads på folkemødet, hvor vi snakkede om- og udviklede potentielle events til folkemødet 2024. Vidensdeling og formidling Siden sidste HB møde har jeg lavet følgende formidlende arbejde: Sammen med nordisk film og flere andre fra SUMH, filmede jeg til programmet 'den største tak', som blev lavet i forbindelse med Dronning Margrethes abdicering. I programmet blev der sat fokus på nogle af de befolkningsgrupper, der er blevet fremhævet i dronningens nytårstaler gennem tiden, heriblandt nytårstalen i 2021, hvor mennesker med handicap blev nævnt. Programmet blev sendt 12. januar 2024. Jeg har udarbejdet et workshopforslag til Skivekonferencen 2024, og sendt det af sted. Jeg har deltaget i en workshop om indsatser for sårbare unge, som er et led i et forsknings- og udviklingsprojekt, ledet af Roskilde Universitet og Team Arbejdsliv. Samarbejdspartnere. Siden sidste HB møde har jeg lavet følgende sammen med vores samarbejdspartnere: Jeg har lavet en del folkemøde planlægning sammen med Natasja fra Autismeforeningen. Jeg har udarbejdet og sendt en støtteskrivelse til projektet 'forskellige hjerner i samme læringsrum', som er udarbejdet af en nystartet forening kaldet center for neurodiktik. Her er blandt andet Kirsten Callesen involveret. Internt og andet arbejde. Siden sidste HB møde har jeg lavet følgende internt og andet arbejde: Jeg er gået i gang med det administrative arbejde i forbindelse med projektet introduktion til autisms verden, og holdt det første møde i

udvalget. Jeg har haft en individuel samtale med et medlem i udvalg for ekstern repræsentation. Jeg har været med til at planlægge messe i Køge den 1. februar

Angelina fortæller Siden sidst har jeg som nævnt på det sidste hovedbestyrelsesmøde været på læseferie og derfor har mit primære fokus været på mine basale opgaver, såsom økonomi og administration. Sommercampudvalget mødtes og snakkede og fordelt opgaver til det nye år, samt lavet en generelt handleplan for planlægningen, så det bliver nemmere når andre skal overtage projektet. Hjemmesideudvalget har mødes og arbejdet videre godt med den nye hjemmeside og arbejder stærkt videre på vores handleplan. Årsmøde planlægning er også i fuld gang fra hjemmeside udvalget. Så har det været økonomi med afrapportering, kontakt med revisor osv. Discord udvalget er også ankommet en ny rytme og begyndt at arbejde på nogle ændringer i hvordan vi håndtere forskellige situationer. Jeg har også i næste uge, min første ferie i 3 år, og derfor vil sætte pris på ikke at blive kontaktet.

Naja fortæller Siden sidst er meget af tid gået på fondsansøgning, både skrive og selv ansøgnings processen. Jeg har skrevet ansøgninger til både U-Role projektet og til EU Valgskampagnen, jeg forventer først svar ca. start april. Så har jeg været på lageret med ting, til dels fra julehyggen hvor der b.la. vaskes nogle duge og ting som fyldte på kontoret. Derudover har vi brugt tid på opsætte forskellige tekniske ting. Jeg har holdt møde med lokalafdelingudvalget og ved planlægge de forskellige generalforsamlinger i lokalafdelingerne. Jeg håber på at kunne fokusere mere på det i de næste måneder. Derudover har jeg lavet forskellige administrative ting, b.la. til sommercamp og introduktion til autisms verden. Jeg har været til møde ift. opstart et LGBTQ+ gruppeforløb, med b.la. LGBT Danmark, Autismeforening og Incita. Derudover har jeg været til tema i trivselalliancen. Det har været en tilvæning at gå op i tid, især efter ferien. Men jeg er ved få et bedre overblik over dette.

Mads spørg ind sekretariatet

Angelina fortæller de er i gang med planlægge mødet

Mads fortæller at han også tager til infomøde den 1. februar i tvingsalliancen

Punkt 3. Regnskab 2023

Angelina præsenterer de væsentlige ændringer i Regnskabet fremfor hvordan det så ud i 2023.

Mads spørg til de sociale arrangementer.

Naja fortæller planen er 2 turer

Enstemmigt godkendt

Punkt 4. Budget 2024

Angelinas præsenterer de væsentligste ændringer i budgettet 2024 baseret på hvordan det så ude siden sidst.

Silke gør opmærksom på at vi ikke betaler til specialkompasset.

Mads spørg ind til Adobe

Andreas spørg indtil uddannelse af bestyrelsesarbejde og hvad det indeholder

Angelina kommer med eksempler som fx GdPR kursus, konflikthåndtering

Enstemmigt godkendt

Punkt 5. SUMH

Andreas fra SUMH fortæller at han skrev for 2 måneder siden, om at SUMH gerne vil ud til komme ud til medlemsorganisationen. Andreas fortæller at SUMH har 16 medlemsorganisation, og har Wilim som formand og har repræsentantskabsmøde hvert forår. Han er politisk konsulent og arbejder bl.a. med at understøtte medlemsorganisation. Han har arbejde i SUMH i snart i år. Han er i daglig kontakt mellem Autisme Ungdom og SUMH. Han opfordre hovedbestyrelsen til at de altid kan få fat i Andreas som kontaktperson.

Silke fortæller at alle også må bruge SUMH begivenheder og aktiviteter i foreningen.

Venus spørg indtil hvor man bedst finder arrangementer.

Andreas fortæller at man kontakter Kristian som er ansvarlig for aktiviteter.

Mads spørg indtil hvad SUMH laver som enhed

Andreas fortæller at de kører meget projektbaseret og styrer forskellige projekter. Som fx deres seksualitet projekt eller natur projekt.

Punkt 6. Evt.

Silke fortæller at i næste uge, bliver der nedsat i et folkemøde udvalg, og det kommer til at være invite only. Det er fordi der er 6 måneder til og rigtig meget planlægning og hvem der skal gøre hvad og har personlig grunde. Det kommer til at være Anne, Mads og Sofie til at være en del af projektet, samt Natasja i autiseforeningen.

Angelina fortæller at huske at skrive hvis i vil stille op til hovedbestyrelsen.

Alle siger tak for et godt møde